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Z A P I S N I K 
sa X. sjednice Gradskog vijeća 

održane 26. svibnja 2014.g. u Velikoj vijećnici Grada Novalje 
s početkom u 9,00 sati 

 
 
 
Sjednici nazočni: 
 

1. Boris Šuljić - predsjednik Gradskog vijeća  
2. Ivica Supić 
3. Jurica Palčić 
4. Ivan Šuljić 
5. Željko Tamarut 
6. Dražen Peranić 
7. Zvonko Vrtodušić 
8. Aleksij Škunca  
9. Valentina Tomulić Trgovčević 
10. Zoran Vidas 
11. Emilio Dabo 
12. Ljubomir Kurilić 

 
Odsutni: 

1. dr Mariella Pehovac – opravdano odsutna 
 

Ostali nazočni: 
Ante Dabo - gradonačelnik Grada Novalje  
dr Neven Škunca - dogradonačelnik Grada Novalje  
 Margareta Škunca Čepulo - pročelnica Upravnog odjela  
Ivana Kurilić - pročelnica Upravnog odjela  
Gordana Vuković - voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje  
Lucie Zubović -  referent za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća  
 
Predsjednik Gradskog vijeća Boris Šuljić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne  te 
predložio da se izvrši prozivka.  
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 12 vijećnika. 
Predsjednik Boris Šuljić pozvao je gradonačelnika  da podnese izvješće o aktivnostima na 
području Grada Novalje od zadnje sjednice Gradskog vijeća. 
 
 
Gradonačelnik Ante Dabo podnio je izvješće o aktivnostima od zadnje sjednice Gradskog 
vijeća i istaknuo aktivnosti: 

- završetak uređenja ulice Put lokvica 
- za asfaltiranje ostalih ulica izabran je izvođač i očekuje se krajem idućeg tjedna  tako 

da bi do 08. lipnja trebalo biti završeno asfaltiranje  u Novalji kao i po mjesnim 
odborima 

-  Nacrt Master plana luke i marine Novalja biti će prezentiran vijećnicima danas a 
nakon toga i široj javnosti 

- 4. radionica Master plana razvoja turizma će biti održana ovaj tjedan 
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- priprema sezone; dodatna pojačanja policije,  otvoren je natječaj za komunalne 
sezonske redare, signalizacija u gradu,  

- tehničko rješenje za buku je gotovo, a ono je prihvaćeno od strane svih klubova i 
nadamo se da će usmjerenim zvukom bitno umanjiti problem buke, 

- izgradnja rotora Žigljen krenuti će na jesen, 
- trg Alojzija Stepinca je u fazi izrade projektne dokumentacije i na jesen će krenuti 

radovi koji bi se mogli završiti do početka iduće turističke sezone 
- oko otvaranja obnove zemljišnih knjiga počeo je raditi sudski savjetnik i  ubrzo ćemo 

krenuti u aktivnosti oko sređivanja imovinsko pravnih problema, 
- u Županijskoj službi za graditeljstvo neće biti zaposleni djelatnici kako  je bilo rečeno 

pa će Grad u nastojanju da zadrži  postojeću djelatnicu  predložiti u proračunu sredstva 
za plaću djelatnice dok traje postupak legalizacije 

 
Nakon iznošenja izvješća predsjednik Boris Šuljić pročitao je primjedbu stanovnika  ulice 
Punta Mira koji  su se obratili s primjedbom na nepoštivanje prometnih znakova i nedostatka 
ulične rasvjete.  
 
Vijećnik Ivica Supić  
Mi svake godine imamo javni natječaj za najam gradskog prostora - javnih površina. Povratnu 
informaciju nismo dobili. Isto tako i dodjela koncesijskih odobrenja,  Vijeće zasjeda a mi 
nemamo informaciju. Da li je moguće da predsjednici tih Vijeća informiraju vijećnike o 
učinjenom da znamo o čemu se radi? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Svaki vijećnik ima pravo zatražiti informaciju u gradskim službama i dobiti je, a moguće je i 
jednom godišnje podnijeti izvještaj o dodjeljenim koncesijskim odobrenjima i javnim 
površinama. Natječaj za javne površine je završen i mjesta su dodjeljena, a koncesijska 
odobrenja se izdaju na zahtjev i po Godišnjem planu upravljanja pomorskim dobrom. Do sada 
je Vijeće imalo dvije sjednice i sa  većinom zahtjeva sam upoznat. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić  
Obratila mi se grupa građana s pitanjem oko centra Plodine; da li je Grad upoznat s tim da 
Plodine imaju namjeru raditi do  24,00 sata? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Ja sam čuo glasine, do mene nije došla nikakva informacija, nažalost trgovine mogu raditi do 
24,00 sata i naše službe tu ne mogu ništa. Najveći problem kod Plodina  je problem preše i mi 
smo razgovarali sa predstavnicima Plodina  i inzistirali da se problem buke riješi. Također  
smo poduzeli sve da problem dostave bude bolje riješen nego prošle godine, a na radno 
vrijeme ne možemo  utjecati. 
 
Predsjednik Boris Šuljić 
Ja sam također dobio zamolbu od građana sa sličnim pitanjima i gradonačelnik je djelomično 
odgovorio na moje pitanje ali je ostalo nejasno da li smo istražili sve mogućnosti koje zakon 
dozvoljava i grad raspolaže  da se proglase neke posebne zone iz razloga što će to ako se desi 
značiti smrt novaljskim poduzetnicima i ugostiteljima jer se tamo prodaju kokoše, šniceli, 
pomfrit  i alkohol do pola noći. Ne zanam što bi mi u ovom Vijeću trebali raditi osim tražiti 
sve moguće načine  da štitimo život građana na ovom prostoru jer već sad trgovački centri 
ugrožavaju ugostitelje i  normalni poduzetnički ritam u Novalji a ako se ovo desi svi će 
trgovački lanci proglasiti radno vrijeme do 24,00 ili čak 24,00 sata.i ne znam da li smo 
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istražili sve mogućnosti da se dovinemo ovom zakonu na koji ne možemo utjecati. Možda je 
to posao gradskih službi da dobro istraže. U začetku ove bivše koalicije ili partnerstva bilo je 
govora o ovom problemu ali nismo ništa istražili. 
 
Gradonačelnik  Ante Dabo  
Za sve stanovnike oko plodina najveći je problem buka i preša. O ovom problemu nismo 
razgovarali već smo razgovarali i dosta zaoštrili oko režima opskrbe, a o ovom problemu na 
žalost ne možemo utjecati i pošto nemamo zakonske ovlasti ne možemo puno napraviti. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Želio bi dati jedan komentar; treba vidjeti da li prema komunalnom redu postoji mogućnost da 
se to spriječi, a ima još jedan problem trgovine ne plaćaju porez na potrošnju alkoholnih pića, 
a ugostiteljski objekti plaćaju i tu će Grad izgubiti sigurno 100 000 kuna, a mislim da je gradu 
u interesu da zaštiti sam sebe  i molim sa se ispita mogućnost da se to spriječi jer moramo 
zaštititi sebe. 
 
Predsjednik Boris Šuljić 
Radi se o puno većim iznosima jer je promet alkoholnih pića u trgovačkom sektoru je u 
nezapamćenim razmjerima u odnosu na bilo što u Hrvatskoj. Ja sam u toj branši i  imam 
informaciju,  tu se trguje sa milionskim iznosima. 
 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo 
Posebne zone se  mogu planirati  samo za ugostiteljsku djelatnost, a Zakon o trgovini 
dozvoljava rad trgovina  ukoliko osigurava uvjete i radnike za rad noću. Sve ovo je uočeno ali 
ne možemo zabraniti prodaju alkohola u trgovini osim da se ne može konzumirati na javnim 
površinama što smo uredili Odlukom o komunalnom redu. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Slažem se s vama i držim da je ovo veliki problem ali na žalost, mi možemo ograničiti točenje 
alkohola u ugostiteljskim objektima, a ne možemo u trgovini.  
Mogu vam samo reći da se 5. i 6. lipnja organizira simpozij na temu decentralizacije i ako ste 
primijetili neki veći gradovi su tražili da dobiju veće ovlasti ali Udruga gradova se pobunila i 
traži da svi gradovi sudjeluju u jednom novom konceptu decentralizacije i mislim da je ovo 
jedan od najjačih alata koji bi mogli imati a ipak trgovinama dati suglasnost. 
Mi nemamo zakonske ovlasti  nikome produžiti radno vrijeme unutar  naselja, a nama 
trgovački centar može raditi do kad hoće a najveći je problem što oni prodaju alkoholna pića i 
rade nelojalnu konkurenciju ugostiteljskim objektima.  
 
Predsjednik Boris Šuljić 
Zamoljen sam od građana za pitanje koliko Grad participira u financiranju manifestacije 
Lijepom našom? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Kad se plati razglas i noćenje za osam osoba biti će između 25 - 30 000 kuna. 
 
Vijećnik Zoran Vidas 
Da li Grad ima informaciju vezanu za prodaju Liburnije i paviljona jer smatram da bi Grad 
trebao utjecati na to i vidjeti kako će se stvari razvijati. 
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Gradonačelnik  Ante Dabo  
Mislim da je potpisan predugovor koji obvezuje kupca platiti 4 .8 mil  Eura . Kupac dolazi iz 
građevinskog miljea i zainteresiran je za kupnju hotela Liburnija. U međuvremenu je došla 
jedna kompanija  iz Ibize  i nudili koncept velikog hotela sa bazenom gdje se mogu zabaviti 
nekoliko tisuća mladih, a ja smatram da ovaj koncept dok sam ja gradonačelnik neće ući u 
Novalju.  
Sa gospodinom Kodrićem vlasnikom HADRI-a sam razgovarao o konceptu i iznio stav da 
Grad neće dozvoliti ništa tamo osim hotela koji može imati do 400 kreveta sa 4 *. 
Mi smo na jednoj raskrsnici i moramo znati što hoćemo da li nam treba marina i hoteli  i da li 
ćemo privući investitore. Gosp. Čabraja je ozbiljno zainteresiran za to ali pitanje je koliko ima 
kadrovskih potencijala i vizije.  
Zemljište oko hotela Liburnije je u vlasništvu Republike Hrvatske jer lokalna samouprava nije 
reagirala na Zakon o turističkom zemljištu. 
Moram vas upoznati da postoji interes hrvatskog i njemačkog kapitala za zonu Drljanda kao 
zonu za zdravstveni turizam. Jedan dio te zone je Grad vlasnik,  a jedan dio je vlasnik država 
koja nema namjeru prodavati već dati u dugogodišnji najam.  
 
Nakon završenog aktualnog sata predložena je  Verifikacija Zapisnika sa IX. sjednice 
Gradskog vijeća održane 28. travnja 2014.g. 
Predsjednik Boris Šuljić imao je primjedbu na strani  4.   i zatražio da posluša fonogram i 
utvrdi vjerodostojnost podataka koji su u tekstu navedeni, a tiču se norveških konzultanata. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo informirao je  vijećnike sa posjetom norveških konzultanata koji su 
nudili model javno privatnog partnerstva lokalne samouprave i potencijalnog investitora kad 
je u pitanju luka Novalja. 
Uz zaključak da će preslušati tonski snimak predsjednik Boris Šuljić dao je Zapisnik na 
glasovanje kojem je pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika te je Gradsko vijeće sa 12 (dvanaest)  
glasova za usvojilo Zapisnik sa IX. sjednice Gradskog vijeća održane 28. travnja 2014. 
godine. 
 
Zatim je predsjednik Boris Šuljić iznio  prijedlog točke dnevnog reda koje je predložila GO 
SDP Novalja, a odnosi se na izgradnju središnjeg križa na gradskom groblju u Novalji  kojim 
bi se odala počast svima onima koji su poginuli u svim ratovima do sada. 
Gradonačelnik Ante Dabo podržao je prijedlog za izgradnju križa na gradskom groblju u 
Novalji uz obrazloženje da je prije nego Gradsko vijeće donese  odluku potrebno u proračunu 
osigurati sredstva  da li ovim rebalansom ili u proračunu za 2015.godinu,  a ta  stavka  bi 
iznosila  oko 100.000,00 kuna i predložio da se ova tema sada ne uvrsti  u dnevni red.  
 
Vijećnik Ivan Šuljić prihvatio je prijedlog gradonačelnika uz napomenu da njihov prijedlog 
nije bio da to mora biti odmah već kad to bude moguće ali da se pokuša realizirati. 
 
Dogradonačelnik dr Neven Škunca podržao je također prijedlog za izgradnju križa i iznio 
sličan primjer  u Španjolskoj   gdje je nakon građanskog rata podignut križ u spomen na sve 
žrtve koje su pale za Španjolsku na svim stranama.  
 
Vijećnik Emilio Dabo upitao je da li je predlagač imao namjeru istaknuti i imena tih žrtava  
što predlaže da se svakako uredi i pronađe imena svih žrtava te također podržao prijedlog. 
Nakon završenog aktualnog sata predsjednik Boris Šuljić predložio je dnevni red na koji nema 
nadopuna pa se smatra usvojenim i o njemu se ne glasuje. 



5 
 

 
 
1. Prijedlog Odluke o razrješenju predsjednika Gradskog vijeća Grada Novalje  
2. Prijedlog Odluke o izboru predsjednika Gradskog vijeća Grada Novalje  
3. Prijedlog Odluke o izradi UPU-a zone Drljanda  
4. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na k.č. br 11381 k.o. 
Novalja  
5. Prijedlog Odluke o III izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu  
6. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o autotaksi prijevozu na području  
Grada Novalje 
7. Prijedlog II izmjene i dopune Odluke o uređenju prometa na području Grada Novalje  
8. Prijedlog Programa utroška naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru 
za 2014. godinu 
9.  Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Novalje za 2014. godinu 
10. Prijedlog Odluke  o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić Carić 
Novalja 
11. Izvješće o stanju zaštite od požara na području Grada Novalje  
12.  Prijedlog Plana operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera 
zaštite od  požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2014. godini na području Grada 
Novalje 
 
 
AD/1 Prijedlog Odluke o razrješenju predsjednika Gradskog vijeća Grada Novalje  
 
Prijedlog za pokretanje postupka razrješenja  predsjednika Gradskog vijeća Grada Novalje  
podnijet je   iz razloga što čelnik izvršnog tijela i predsjednik predstavničkog tijela u 
pripremanju sjednica imaju različite poglede u smislu definiranja  i odabira točki dnevnog 
reda . 
Vijećnik Ivica Supić zatražio je obrazloženje kako bi biračkom tijelu mogli obrazložiti zašto 
je do ovoga došlo a ako ne bude obrazloženo smatrati će da je sve ovo samo u pravcu smjene 
dosadašnjeg predsjednika Gradskog vijeća. Zatim je pročitao navode iz pisanog obrazloženja i 
zaključio da su navedene optužbe koje teško optužuju da se ne surađuje i opstruira se rad i 
upitao koje su to važne odluke opstruirane i kada pa se nisu mogle donijeti? Istaknuo je 
nastojanja predsjednika Gradskog vijeća koji je uložio dosta energije da se pokrenu neke 
stvari,  a ne da ih opstruira. Različitost u sagledavanju problema, rekao je poželjna je i 
prihvatljiva i zamolio konkretno obrazloženje. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je prijedlog  ističući da je osobno inicirao postupak iz 
razloga što se disonantni tonovi između gradonačelnika i predsjednika Gradskog vijeća 
osjećaju  već šest mjeseci  i rekao da ne želi ništa raditi ispod stola i da svi vijećnici i šira 
javnost zna, a želi provoditi načelnu politiku koja je utvrđena sa najbližim suradnicima. 
Istaknuo je da on ne bježi od sukoba ideja ali različiti prijedlozi i nemogućnost dogovora 
uvjetovala je da dođe do ovog prijedloga.  Stoga je predložio novu predstavničku većinu i ona 
bi se danas trebala formirati, a kako će javnost gledati na taj potez neka svatko preuzme rizik 
na sebe . Zaključio da ne želi biti gradonačelnik sa paralelnim gradonačelnikom koji će ulaziti 
u izvršnu vlast po cijenu novih izbora jer se  ne želi pred pripremu sezone baviti  osobnim 
sukobima. Istaknuo je da smatra da je ovo Gradu potrebna stabilnost  i radi stabilnosti u 
Gradskom vijeću ponudio je suradnju Hrvatskoj demokratskoj zajednici i kroz određeno 
vrijeme vidjeti će se da li je to dobro.  
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Vijećnik Ivica Supić rekao je da poštuje zakonsko i osobno pravo  gradonačelnika da preuzme 
odgovornost i odluku koju je inicirao ali ne bi želio da ovdje traži iznošenje prljavog veša već 
želi da se kaže koje su to važne odluke opstruirane. 
 
Vijećnik Emilio Dabo rekao  je da ulazeći u protekle izbore smatrao da će pridonjeti 
demokratizaciji a za to je dobio mandate građana Novalje ali je vido da od toga nema ništa. 
Kako je u početku sudjelovao u PKV-u iz kojeg je udaljen nije mu se dalo nikakvo 
obrazloženje i zaključio  da osobno smatra da je to sumrak demokracije. Dodao je da su 
njegovi kontakti sa predsjednikom Gradskog vijeća bili korektni  kao i vođenje sjednica 
Gradskog vijeća od strane predsjednika i upitao koje su to točke dnevnog reda nisu mogle 
donijeti te zaključio da je ovo politički i nema veze s demokracijom jer svaki neistomišljenik i 
onaj koji nije u piramidi poslušnika ne dolazi u obzir. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca u ime vijećnika HDZ-a i HSLS-a obrazložio je da su  bili suzdržani u 
izboru predsjednika Gradskog vijeća. Iako najjača politička opcija nisu participirali u vlasti. 
Osjećajući da  su odnosi opterećeni i da to nije dobro za Grad te kad se ponudila ruka suradnje 
sa Nezavisnom listom Ante Daba prihvatili su  izazov i jednu novu mogućnost te ponudili 
novo ime za predsjednika Gradskog vijeća. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da je bilo konkretnih pitanja i odluka i neugodnih 
riječi koje nema namjeru iznositi. Na razini koalicije pokušalo se iznaći i neke druge 
prijedloge ali nije došlo do dogovora. O sumraku demokracije rekao je da ne zna kada je bilo 
ovoliko javnih tribina i izloženosti gradonačelnika  prihvaćanju kritika te  istaknuo da će 
vrijeme  će pokazati da li je nešto dobro ili nije ali u ovom okruženju i na dosadašnji način ne 
želi više raditi.  
 
Vijećnik Ivan Šuljić   konstatirao  je da je zahtjev  potpuno legitiman i tu nije ništa sporno ali  
o moralnosti se može govoriti i tu se postavlja pitanje volje birača koji su dali svoj glas  i 
koalicije koja  je podržala gradonačelnika, te se sada osjećaju izigranim jer nisu dobili čak ni 
odgovor zbog čega je došlo do ove situacije.  Što se tiče  HDZ.e  razumljivo je i  korektno a 
da li je druga strana korektna neka prosude ljudi na izborima. 
 
Vijećnik Jurica Palčić ispred HSS-a  podržao je prijedlog za razrješenje predsjednika i rekao 
da razumije poteze gradonačelnika te istaknuo da smatra da HSS nije izigrao svoje birače jer 
su  u drugom krugu podržali gradonačelnika. Iako je ovo   jako teško i za građane potrebno je 
da se u Gradskom vijeću formira većina.  
 
Vijećnik Zoran Vidas    konstatirao je da je ovaj postupak   demokratski i u skladu sa 
zakonom,  a u kontaktima sa predstavnicima liste SDP, HSS i Nezavisne dobili su  
informaciju da HSS  i Nezavisna lista više ne podržava gospodina Šuljića  i iz tih razloga se  
HSLS  odlučio na suradnju i novu koaliciju. 
 
Predsjednik  Boris Šuljić zaključio je raspravu  te dao prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 (dvanaest)  vijećnika pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 3 (tri) protiv i 
2 (dva) suzdržana Gradsko vijeće donijelo  
 

ODLUKU 
o razrješenju predsjednika Gradskog vijeća 
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 Dosadašnji predsjednik Gradskog vijeća Grada Novalje Boris Šuljić, razrješuje se s 
danom 26. svibnja 2014.g. dužnosti predsjednika Gradskog vijeća Grada Novalje. 
 
 
Dosadašnji predsjednik Boris Šuljić obratio se vijećnicima i zahvalio svima koji su mu 
omogućili da predsjeda ovim Gradskim vijećem gdje se trudio da bude  dosljedan odredbama 
Statuta i Poslovnika Grada Novalje. Zahvalio je svim vijećnicima na konstruktivnim 
raspravama koje su kroz ovu godinu pokrenute i bile zaista argumentirane. Zahvalio je i 
gradonačelniku na suradnji u početku koalicije iako je politički gledano posrijedi  manevar  
koji dokida izbornu volju građana jer predstavnička većina ili manjina je statutarna kategorija 
koja određuje. neke vrijednosti u političkom životu .Zahvalio je i službama na suradnji iako se 
ispričao ako je prisustvo u zgradi zbunjivalo  ikoga jer nije imao nikakvu namjeru izazivati 
nemir.  
Što se tiče ove situacije smatra da se radi se o političkom preslagivanju koje se odvija  izvan 
izbornog procesa i to nije legitimno prema biračima. Rekao je da ne zamjera nikome ni na 
glasovanju ni potpisu već je  zamjerio  onima koji pokušavaju izabrati način na koji opravdati 
cijeli ovaj proces. 
Zatražio je na kraju malu stanku  da se utvrdi kojom odredbom je utvrđena gradonačelnikova 
uloga u ovoj proceduri jer to nigdje nije definirano te postavio pitanje predstavničke većine i 
manjine jer je to statutarna kategorija kojom se u ovom slučaju određuje izbor predsjednika i 
dva podpredsjednika Gradskog vijeća i zamolio da se utvrdi tko je predstavnik većine, a tko 
manjine. Predložio je i dosadašnjim podpredsjednicima da podnesu ostavku. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca obrazložio je da je ovaj prijedlog predložilo 8 vijećnika po članku 
75. Poslovnika,  a ne gradonačelnik, pa treba sačekati predstavnike manjine da predlože svog 
predstavnika za podpredsjednika a do tada Gradsko vijeće može funkcionirati sa jednim 
podpredsjednikom. 
Predsjednik  Boris Šuljić predložio je da se za iduću sjednicu sazove Komisija za izbor i 
imenovanje i  iznese prijedloge za dva podpredsjednika. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo konstatirao je da je sukladno zakonu i Statutu Gradsko vijeće 
legitimno kada se izabere predsjednik Gradskog vijeća. Istaknuo je da danas točka dnevnog 
reda  nije izbor podpredsjednika i pokriveno je sve izborom predsjednika. 
  
Predsjednik Boris Šuljić  konstatirao je da budući  ne postoji volja za izjašnjavanje o 
pripadanju predstavničkoj manjini i većini u ovom trenutku je nejasna uloga dva 
podpredsjednika i da li su u skladu sa člankom 10. Statuta. 
 
AD/2  Prijedlog Odluke o izboru predsjednika Gradskog vijeća Grada Novalje 
 
Komisija za izbor i imenovanje dostavila je Zaključak sa prijedlogom da se za predsjednika 
Gradskog vijeća imenuje Ljubomir Kurilić. 
Vijećnik Dražen Peranić obratio se vijećnicima  osjećajući dužnost obrazložiti ovaj postupak i 
prijedlog te rekao da kao kandidati za Gradsko vijeće nitko  ne nastupa samostalno već na 
listama i dužnost je ponašati se sukladno njima. Postoji jedna politička disciplina koje se 
moramo pridržavati jer kad ne bi bilo ne bi načelno mogli donijeti nijednu odluku. Iznio je i 
svoj osobni stav a to je da se ne slaže sa prijedlogom za predsjednika Gradskog vijeća ali zbog 
političke discipline podržati će prijedlog i zaželjeti svu sreću novom predsjedniku. 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je glasovanjem, kojem je pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika 
pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 3 (tri) glasa protiv i 2 (dva) suzdržana  donijelo  
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O D L U K U 
 

Za predsjednika  Gradskog vijeća Grada Novalje bira se: 
 

LJUBOMIR KURILIĆ,dipl.oec. 
 
 
Dosadašnji predsjednik Boris Šuljić pozvao je Ljubomira  Kurilića da preuzme 
predsjedavanje sjednicom, čestitao mu na izboru i poželio da bude dugovječniji od njega. 
Ljubomir Kurilić pozdravio je sve nazočne i zahvalio na povjerenju. 
 
AD/3 Prijedlog Odluke o izradi UPU-a zone Drljanda  
 
 Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa 
prijedlogom prema kojem bi se krenulo u izradu UPU-a zone Drljanda  koja je inicirana i 
motivirana interesima kapitala koji bi u toj zoni željeli investirati u hotel visoke kategorije sa 
pratećim sadržajem. 
Dodatno je obrazloženje iznijela voditeljica odsjeka za prostorno uređenje i upoznala 
vijećnike sa odredbama odluke i postupkom izrade UPU-a. 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić pozdravio je investiciju i upitao da li je mjesni odbor Stara 
Novalja upoznata sa ovom inicijativom, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da nije jer je 
ova zona definirana u PP Županije još 2010. godine a pošto je i država suvlasnik postoji 
mogućnost da neće biti potreban UPU, a ova  inicijativa se pokreće da ne bi gubili vrijeme 
nepotrebno. Što se tiče financiranja UPU-a Grad neće potpisivati nikakve ugovore dok ne 
budu sredstva osigurana u proračunu. 
 
U raspravi svi vijećnici su se složili sa ovom inicijativom smatrajući da je ona pozitivna  i 
podržali prijedlog pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika pa je Gradsko vijeće  sa 12 (dvanaest) glasova za donijelo  
 

O D L U K U 
o izradi Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko-turističke zone Drljanda 

 
AD/4 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na k.č. br 
11381 k.o. Novalja  
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom kojim bi se skinuo status javnog dobra sa  jedne nekretnine u Gajcu 
a radi se o parceli koju je Grad ranije prodao  Jusufu  Bajramiju. Da bi se  kupac knjižio 
potrebno je skinuti status javnog dobra te se najprije knjiži Grad i onda predaje u posjed 
vlasniku. 
U raspravi, vijećnik Emilio Dabo upitao je da li je moguće znati koja je cijena postignuta i da 
li je bila realna te ako to još nije knjiženo ima mogućnosti i da se prodaja poništi i Grad dade 
zemljište u najam. 
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S obzirom da je postalo nejasno o kojoj se parceli točno radi jer nema ugovora i grafičkog 
prikaza, nije poznato  kolika je cijena postignuta kod prodaje predloženo je da se ova točka 
skine s dnevnog reda i za iduću sjednicu ponovi prijedlog uz detaljnije obrazloženje i dostavu 
priloga. 
Prijedlog je stavljen na glasovanje kojem je pristupilo 12 (dvanaesat) vijećnika  pa je Gradsko 
vijeće glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova usvojilo prijedlog da se točka skida s dnevnog 
reda. 
 
 
 
AD/5 Prijedlog Odluke o III izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu  
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom za izmjene Odluke o komunalnom redu koje se odnose na 
izlaganje robe na vrata i oko trgovina za prodaju robe s time da se dozvoli postavljanje dva 
stalka. 
Također  kad je u pitanju postavljanje skela i izvođenje radova na fasadama potrebno je 
urediti način i vrijeme postavljanja i izvođenja radova. 
 
U raspravi vijećnik Emilio Dabo  naveo je da je svaka skela poticaj za sam grad da se obnove 
fasade i predložio da se skine prijedlog za naplatu. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo vezano za  trgovine  rekao je da se ne može tretirati sva  naselja 
jednako a ni one koji rade cijelu godinu i one koji rade samo u sezoni. Predložio je amandman 
koji je stigao prije sjednice a dostavili su ga HDZ i MO Gajac. 
Vijećnik Ivan Supić  predložio je da se postavljanje skele naplaćuje 10,00 kuna m2 u slučaju 
kada izvođač prekorači dozvoljeni rok za izvođenje radova. 
Vijećnik Jurica Palčić podržao je prijedlog vijećnika Supića o postavljanju fasada, a 
gradonačelnik Ante Dabo predložio je da se odredba o micanju robe ispred trgovina ne odnosi 
samo na čvrste objekte već i na kioske, a vijećnik Ivan Šuuljić predložio je da štandovi mogu 
imati maksimalno dva stalka a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da su štandovi 
definirani Odlukom o dodjeli javnih površina. 
Svi prijedlozi su izneseni pa je zaključeno da  pročelnica Margareta Škunca Čepulo ugradi 
predloženo u prijedlog odluke i  nakon pauze da se glasuje. 
 
 

O D L U K U 
o III. izmjenama i dopunama  Odluke o komunalnom redu 

 
 
 U  Odluci o komunalnom redu  („Županijski glasnik“ broj  6/03, 13/06 i 15/13)  
članak  4.c. stavak 3. mijenja se i glasi: 
„ Zabranjeno je izlaganje robe na vrata, prozore, okvire izloga, pročelja zgrada i slično.“.   
Iza stavka 3. dodaje se stavak 4. i 5. glasi: 
  „Iznimno od odredbe stavka 3. ovog članka dozvoljeno je na javnim površinama 
ispred poslovnog prostora postavljanje dva stalka maksimalne dimenzije 40 cm x 40 cm do 
visine 180 cm u naselju Novalja. 
U ostalim naseljima na području Grada Novalje  dozvoljava se postavljanje stalaka ispred 
poslovnog prostora uz prethodnu suglasnost mjesnog odbora i odobrenja Upravnog odjela za 
poslove lokalne samouprave i uprave.“ 
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Članak 2. 
 
 U članku  7. a.  u stavku  2. iza riječi „površina“  briše se točka i dodaju se riječi:  
„uz naknadu od 10,00  kuna po metru  kvadratnom   na dan“. 
U istom članku iza stavka 2 dodaje se stavak 3. i glasi: 
„Iznimno od odredbi prethodnog stavka investitor ne plaća naknadu za postavljanje skele na 
javnu površinu osim u slučaju prekoračenja roka utvrđenog u odobrenju Upravnog odjela za 
poslove lokalne samouprave i uprave.“ 
Dosadašnji stavci od 3. do 5. postaju stavci 4. do 6. 
 U  stavku  4.  iza riječi „naknadu“  briše se točka i dodaju se riječi : 
„iz stavka 3. ovog članka.“ 
 
AD/6 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o autotaksi prijevozu na području 
Grada Novalje  
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom za izmjenu odluke o autotaksi prijevozu  a izmjena se odnosi na izmjene u članku 
8 i dodavanje  kaznenih odredbi. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je odredbu prema kojoj se daje prednost onima koji su 
prijavljeni  najmanje 10 godina na području Grada što je odredba koja  nije u potpunosti u 
skladu sa zakonom ali radi domaćih ljudi i dok Ustavni sud ne sruši odluku,   predlaže da 
ostane. 
 
Vijećnik Dražen Peranić u članku 9. gdje stoji da komunalni redar može naplatiti novčanu 
kaznu predložio je da se točno definira i za koji prekršaj. 
Vijećnik Ivan Šuljić upitao je da li se planira još dodatnih taksija te da li postoji mogućnost 
kombi vozila, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da sene planiraju nove dozvole,  a 
kombi vozila se ne dozvoljavaju iz razloga što se želi postići kvalitetniji prijevoz i preferira se  
osobna kola. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje  kojem je 
pristupilo 11 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem sa11 (jedanaest) glasova za donijelo  
 
 
 

ODLUKU 
o II. Izmjenama  i dopunama Odluke 

o obavljanju autotaksi prijevoza na području Grada Novalje 
 

 
Članak 1. 

U članku 3.    Odluke o obavljanju autotaksi prijevoza na području Grada Novalje 
(„Županijski glasnik“ Ličko-senjske županije 10/11, 10/13)  točka 6. mijenja se i glasi: 
 „ dozvola je akt koji za svako pojedino vozilo izdaje gradsko upravno tijelo nadležno za 
poslove prometa, a na temelju kojeg se obavlja autotaksi prijevoz na području i s područja 
Grada Novalje.“ 
 
  

Članak 2. 
 
U članku 13.  stavak 1. iza točke 7.  dodaje se točka 8. i točka 9. i glase: 
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„ Ako autotaksi prijevoznik vrijeđa, fizički napada, omalovažava službenu osobu, ili se na 
drugi način nedolično ponaša,  
„ ako autotaksi prijevoznik na zahtjev službene osobe koja obavlja nadzor  odbije predati 
dokumentaciju koja je potrebna za redovno poslovanje.“ 
 
 

Članak 3. 
 
Iza  glave  VIII. Odluke o obavljanju autotaksi prijevoza na području Grada Novalje 
dodaje se glava  IX.  i glasi:  „NOVČANE KAZNE“  
 
 
 
AD/7 Prijedlog II izmjene i dopune Odluke o uređenju prometa na području Grada 
Novalje  
 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
predloženim izmjenama  koje se odnose na izmjene ustroja prometa na području Grada 
Novalje. Po donošenju Odluke o uređenju prometa na području Grada Novalje uočena je 
potreba sa se u zoni ograničenog prometa dozvoli i ulaz vozilima servisnih službi kojima se 
omogućava izdavanje kartice sa vremenskim ograničenjem od 20 sati uz naknadu od 100,00 
kuna, a nakon isteka tog vremena moguće je zatražiti novu karticu uz naknadu od 100,00 
kuna. Također je predložen i jednosmjerni režim kretanja, a domaćem stanovništvu 
omogućena je kupnja povoljnijih parkirnih karata za parkiralište P3 u koje je uključen sat 
vremena besplatnog parkiranja. 
U raspravi vijećnik Boris Šuljić  podsjetio je da je bilo rečeno da će biti izvršena revizija 
studije ustroja prometa i sa žaljenjem konstatirao da je izgubljena cijela godina a da se nije 
napravilo ništa. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da oni koji su radili studiju nisu završili  posao pa je  
zaključeno da je potrebno raditi novu vrlo ozbiljnu studiju za područje cijeloga grada. 
Ovom odlukom predlaže se i obrnuti smjer Zadarske ulice i ono što je najvažnije maknuti 
rampe od glavnog koridora. 
Vijećnik Zvonko Vrtodušić primjetio je da je opet najveće opterećenje na raskršću Zadarske – 
Gundulićeve i Kranjčevićeve ulice te predlaže da se ne mijenja smjer Zadarske ulice te da se 
promet na izlazu iz Kranjčevićeve na Slatinsku skrene desno na kružni tok i Slatinskom 
ulicom van. Nastavno na ovaj prijedlog predloženo je da se ovaj smjer  uvede tijekom sezone, 
a ne u zimi. 
Vijećnik Boris Šuljić predložio je da ulaz u P3 ne bude ispred Zorka nego ispred restorana 
Antonio i upitao za odvojak Brneštre koji je kupljen te da li je odluka bila na Gradskom 
vijeću, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da prema odredbama zakona ako je 
vrijednost do 200.000,00 kuna gradonačelnik može bez odluke Gradskog vijeća. 
 
U raspravi je došlo do zaključka da  se predložene izmjene u članku 2.  skidaju i Zadarska 
ulica ostaje kako je i bila, a izmjene predložiti za odvojak Brneštre, jednosmjerni režim 
kretanja u ulici Petra .Krešimira  IV te na križanju ulice SS Kranjčevića sa Slatinskom ulicom 
i  novi prijedlog za zabranu kretanja  quadova unutar naseljenog područja Novalja. 
Vijećnik Aleksij Škunca predložio je da se u Zadarskoj ulici postavi  znak zabrane parkiranja i 
zaustavljanja. 
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Nakon rasprave predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika  pa je Gradsko vijeće  glasovanjem, s 11 (jedanaest) glasova 
za i 1 (jednim) suzdržanim donijelo  

   O D L U K U  
o izmjeni i dopuni Odluke o uređenju prometa na području Grada Novalje 

 
Članak 1. 

 
U Odluci o uređenju prometa na području Grada Novalje (»Županijski glasnik« Ličko-

senjske županije br. 10/11 i 15/13 ) iza članka 8. dodaje se članak 8.a. i glasi: 
 
"Zabranjuje se vožnja quadova unutar naseljenog područja naselja Novalja." 

 
 

Članak 2. 
 
U članku 11. stavku 2. iza točke 4. dodaje se točka 5. i glasi: 
 
"5. Vozila servisnih službi" 
 
U istom članku stavak 3. mijenja se i glasi: 
"U vremenu naznačenom za dostavu ne plaća se naknada za parkiranje. U slučaju 

prekoračenja, dostavno vozilo platit će naknadu za parkiranje prema cjeniku društva 
"Arburoža" d.o.o. 

 
Iza stavka 3. dodaje se stavak 4. koji glasi: 
 
"Vozilima iz stavka 2. točke 5. ovoga članka društvo Arburoža d.o.o. izdaje karticu s 

vremenskim ograničenjem uz naknadu sukladno važećem cjeniku.  
 

Članak 3. 
 
U članku 13., stavak 1., iza alineje 13. dodaje se alineja 14. i glasi: 

 
 "- odvojak ul. Brneštre – smjer od trgovačkog centra Plodine do križanja sa Zadarskom 
ul.“ 
 
 Iza stavka 1. dodaje se stavak 2. i glasi: 
 
 "U periodu od 1. lipnja do 15. rujna:  
 
 - uvodi se jednosmjerni režim kretanja u ulici Obala Petra Krešimira IV- smjer od  
   kružnog toka do križanja sa ul. Murvica, osim za mopede, 
 - na križanju ulice S.S. Kranjčevića sa Slatinskom ulicom uvodi se obavezan smjer  
   kretanja u desno 
  
 

Članak 4. 
 

U članku 20. stavak 3. briše se. 
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Članak 5. 

 
 U članku 14. stavak 4. mijenja se i glasi: 
 
 "Parkiralište uz ulicu Obala Petra Krešimira IV obuhvaća parkirališni prostor omeđen 
parkovnim površinama i označava se oznakom P2." 
 
 U istom članku iza stavka 5. dodaje se stavak 6. koji glasi: 
 
 "Parkiralište uz Gradsko groblje Novalja na k.č.br. 1783/16 k.o. Novalja označava se 
oznakom P4." 
 

Članak 6. 
 

 Zabranjuje se prometovanje odvojkom ulice Brneštre vozilima iznad 2 t ukupne 
nosivosti. 
 
 
AD/8 Prijedlog Programa utroška naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade 
u prostoru za 2014. Godinu 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
o rasporedu i utrošku sredstva koja se ubiru u postupku legalizacije. Ovaj Program potrebno je 
donijeti uz proračun. 
Kako po prijedlogu nije bilo rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 11 
(jedanaest) glasova za donijelo  
 

 
P R O G R A M  

utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađene zgrade u prostoru za 2014.g. 

 
 
 

 Prihod od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru planira se u 
Proračunu Grada Novalje za 2014.g. u iznosu od 500.000,00 kn. 
 
 
 Ostvareni prihod od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru 
utrošit će se za poboljšanje infrastrukturne opremljenosti na području Grada Novalje sukladno 
Programu izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. g. kako slijedi: 
 

- za radove na asfaltiranju prometnica na području grada Novalje u iznosu od 
500.000,00 kn. 
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AD/9  Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Novalje za 2014. godinu  
 
Uvodno obrazloženje iznio je predsjednik Komisije za dodjelu javnih priznanja gradonačelnik 
Ante Dabo  i iznio prijedloge koji su podržani od strane Komisije koja predlaže Gradskom 
vijeću da se javna priznanja dodijele  slijedećim laureatima:  
 

1. Nagrada Grada Novalje za životno djelo  
- Ivanu Dabo -  Zanu,  za izuzetan doprinos u osnivanju i djelovanju 

SRD „Luc“ Novalja   
 

2. Plaketu Grada Novalje iz područja sporta  
- Toniju Boroviću iz Novalje za osobiti doprinos na unapređenju i 

promicanju lovstva na području Grada Novalje  
 
 

3. Godišnju nagradu iz područja tehničke kulture 
-  Anti Dabu,  učeniku 8. razreda za postignute rezultate na državnom 

natjecanju iz tehničke kulture  smjer   fotografija    
-  

4. Godišnju nagradu iz područja sporta 
- Ani Škunca, članici Hrvatskog karate saveza za postignute 

rezultate na državnom i međunarodnom natjecanju  
- Mariji Škunca, članici Hrvatskog karate saveza za postignute 

rezultate na državnom i međunarodnom natjecanju  
 
Vijećnik Aleksij Škunca predložio je da se izvrši  ispravak u točki 3. dodjele godišnje nagrade 
iz područja tehničke kulture tako da umjesto „smjer fotografija“  bude  „u kategoriji 
fotografija“, te da se glasuje o svakom prijedlogu posebno što je i prihvaćeno. 
 
Budući da nije bilo novih prijedloga za javna priznanja predsjednik Ljubomir Kurilić dao je 
prijedloge na glasovanje kojem je pristupilo 10 (deset)  vijećnika.  
Glasovanje je izvršeno po točkama Odluke  
 
 

5. Nagrada Grada Novalje za životno djelo  
- Ivanu Dabo -  Zanu,  za izuzetan  doprinos društvenom razvoju  Grada 

Novalje te osnivanju i djelovanju SRD „Luc“ Novalja   
sa 10 (deset) glasova za  

 

6. Plaketu Grada Novalje iz područja društvenih djelatnosti 
- Toniju Boroviću iz Novalje za osobiti doprinos na  unapređenju i 

promicanju lovstva na području Grada Novalje 

sa 10 (deset) glasova za   
 

 
7. Godišnju nagradu iz područja tehničke kulture 

-  Anti Dabu,  učeniku 8. razreda za postignute rezultate na državnom 

natjecanju iz tehničke kulture u kategoriji fotografija    
sa 10 (deset) glasova za  
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8. Godišnju nagradu iz područja sporta 
- Ani Škunca, članici Hrvatskog karate saveza za postignute rezultate 

na državnom i međunarodnom natjecanju  
- Mariji Škunca, članici Hrvatskog karate saveza za postignute rezultate 

na državnom i međunarodnom natjecanju   
sa 10 (deset) glasova za  
 

Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatirao je da je glasovanjem  Gradsko vijeće donijelo   
 
 

ODLUKU  
O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA GRADA NOVALJE  

 
 

AD/10 Prijedlog Odluke  o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić 
Carić Novalja 
 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je ravnateljica dječjeg vrtića Carić Novalja Sandra Karavanić i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom prema kojem bi se ubuduće vršili upisi u dječji vrtić. 
U raspravi vijećnik Boris Šuljić iznio je prijedlog da se pravo na izravan upis ima obitelj  koja 
ima troje djece i djeca  kojoj su oba zaposlena roditelja. 
Vijećnik Željko Tamarut predložio je da se i dobrovoljnim vatrogascima omogući  prednost 
kod upisa u vrtić.  
Gradonačelnik Ante Dabo podržao je prijedlog da se izravan upis omogući i obitelji s troje 
djece kao i prijedlog da se vatrogascima omogući prednost. 
 
Vijećnik Boris Šuljić predložio je da se u Upravno vijeće biraju ljudi koji imaju malu djecu a i 
prigradska naselja imaju jako malo djece u vrtiću na što je potrebno obratiti pažnju. 
 

Vijećnik Aleksij Škunca istaknuo je  novinu u članku 1. koja kaže da prednost imaju djeca s 
područja Grada Novalje a to je nova odredba koje do sada nije bilo, a gradonačelnik Ante 
Dabo  obrazložio je da su do sada dječji vrtić pohađala i djeca susjednih općina što je u redu, 
ali najprije treba prihvatiti djecu s područja Grada Novalje a onda ako ostane mjesta djecu s 
područja druge jedinice lokalne samouprave. 
Vijećnik Ivan Šuljić podržao je ovakav prijedlog i upitao koliko djece ostane neupisano  na 
što je ravnateljica Sandra Karavanić odgovorila da u zadnje dvije tri godine ostane neupisano 
oko 20 djece. 
Vijećnik Dražen Peranić predložio je da  članak 2. postane članak 1, članak 3. postaje članak 
2, a članak 1. postaje članak 3. 
Vijećnik Ivica Supić i vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević predložili su da članak 1. 
ostane kako je predloženo. 

- Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje sa 
predloženim izmjenama i dopunama: članka 2:    

Glasovanjem kojem je pristupilo 12  (dvanaest) vijećnika, sa 12 (dvanaest) glasova za 
Gradsko vijeće donijelo je  
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ODLUKU  O NAČINU OSTVARIVANJA PREDNOSTI PRI UPISU DJECE U  
DJEČJI VRTIĆ CARIĆ 

 
 

Članak 1. 
 Prednost pri upisu u Dječji vrtić ostvaruju djeca koja imaju prebivalište na području 
Grada Novalje, od navršenih 18 mjeseci života do polaska u osnovnu školu. 
 

Članak 2. 
 Pravo na izravan upis u Dječji vrtić imaju: 

- Djeca u godini prije polaska u osnovnu školu, 
- Djeca roditelja  žrtava i invalida Domovinskog rata,  
- Djeca samohranih roditelja i djeca u udomiteljskim obiteljima, 
- Djeca s lakšim teškoćama u razvoju 
- Djeca iz obitelji s troje ili više malodobne djece 
- Djeca roditelja aktivnih članova vatrogasne zajednice Novalja 
 
 
                                                               Članak 3. 
 
 Prednost pri upisu u Dječji vrtić djeca ostvaruju prema slijedećem  redu prvenstva: 
- Djeca oba zaposlena roditelja ili roditelja na redovitom školovanju, 
- Djeca jednog zaposlenog roditelja ili roditelja na redovitom školovanju, 
- Djeca roditelja koji primaju dječji doplatak. 

 
Članak 4. 

 Postupak upisa djece u Dječji vrtić, ostvarivanja reda prvenstva pri upisu i druga 
pitanja u svezi s upisom djece u Dječji vrtić, podrobnije se uređuju općim aktom kojeg donosi 
Upravno vijeće Dječjeg vrtića. 
 
 
 
AD/11 Izvješće o stanju zaštite od požara na području Grada Novalje  
 
Izvješće o stanju zaštite od požara podnio je zapovjednik Vatrogasne zajednice Grada Novalje 
Željko Tamarut i upoznao vijećnike sa stanjem protupožarne zaštite na području Grada 
Novalje, broju dobrovoljnih vatrogasnih društava, broju izvršenih  intervencija kroz 2013. 
godinu. 
Istaknuo je posebno osnivanje DVD Barbati  koji je osnovan kroz proteklu godinu iz razloga 
što zona odgovornosti DVD-a Novalja prestaje kod Caske i van je Barbata. 
Posebno je napomenuo da Grad Novalja kroz proračun prati Vatrogasnu zajednicu i suradnja 
je na visokoj razini. 
Gradsko vijeće Izvješće je primilo na znanje i o njemu se ne glasuje. 
 
 
 
 



17 
 

AD/12 Prijedlog Plana operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih 
mjera zaštite od požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2014. godini na području 
Grada Novalje 
 
Uvodno obrazloženje iznio je  dogradonačelnik Grada Novalje i Načelnik Stožera zaštite i 
spašavanja dr Neven Škunca i upoznao vijećnike sa prijedlogom Plana za provedbu programa 
aktivnosti  protupožarne zaštite u 2014. godini a posebno tijekom turističke sezone. 
Iznio je izvješće o održanoj sjednici Stožera koja je održana 29. travnja 2014.g i na kojoj su 
sve službe zadužene za  zaštitu i spašavanje iznijele svoje  izvješće o stanju i spremnosti. 
Grad Novalja izradio je Procjenu ugroženosti i Plan zaštite i spašavanja  a u pripremi je i 
ažuriranje Procjene ugroženosti od požara i Plan zaštite od požara. Osoba zadužena za 
koordinaciju provedbe Plana za Grad Novalju je po funkciji Načelnik Stožera zaštite i 
spašavanja Grada Novalje. 
 
Po iznesenom  prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog 
na glasovanje kojem je pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika  pa je glasovanjem sa 12 (dvanaest) 
glasova za Gradsko vijeće donijelo   
 
 

P L A N 
OPERATIVNE PROVEDBE PROGRAMA AKTIVNOSTI U PROVEDBI POSEBNIH  

MJERA ZAŠTITE OD POŽARA OD INTERESA ZA REPUBLIKU HRVATSKU 
U 2014. GODINI NA PODRUČJU GRADA NOVALJE  

 
 
 
 
Sjednica završena u14,10 sati  
 
 
 
Referent za poslove Gradonačelnika       Predsjednik  
           Gradskog vijeća      Gradskog vijeća  
 
      
          Lucie Zubović                     Ljubomir Kurilić,dipl.oec. 


